



Hong Kong Sports and Leisure Expo 香港運動消閒博覽

18-24/7/2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港會議展覽中心



草地滾球運動首次在香港運動消閒博覽參展，訪客可憑 2018 年香港書展門票免費參觀在同場舉行的 2018 香港運動消閒博覽，希望到時在 5E-D32 攤位見到大家！球友可以在我們的攤位以會場優惠價購買指定商品，有興趣報學訓練課程/興趣班的朋友可以在現場以優惠價報名。另外，18 號 2:30pm 至 3:30pm 更有由大會協辦的另類草地滾球體驗活動。

For the first time, the lawn bowling sports will be exhibited at Hong Kong Sports and Leisure Expo this year. Visitors of Hong Kong Book Fair 2018 can enjoy free admission to Hong Kong Sports and Leisure Expo 2018. We hope to see everyone at the booth 5E-D32 in the venue! Visitors will be able to purchase specific items from our booth at special prices. Those who are interested in joining our training courses will also be able to sign up on site at special price. In addition, there will be a lawn bowling experience event co-organized by the conference at 2:30pm-3:30pm on the 18th July in the venue.

Ikuto Bowls Lab

7 July 2018

